

9. 本人/本公司過往經營此行業之經驗

Applicant's Past Experience in the Business :

10. 本人/本公司在本港/外地經營此行業之分店數目/位置

No. of Business Outlets and their Locations :

11. 在本港/外地經營之其他相連行業(如：總公司、分行、附屬公司、聯營公司等)

Other Related Businesses Operated in Hong Kong/Overseas (e.g. Parent Company, Branches, Subsidiaries, Associates, etc) :

12. 現隨本表格附上本公司其他資料(如：宣傳刊冊等)如有

I enclosed herewith information of my company for your perusal (e.g. Advertising Brochure, etc), if any :

備註

Remarks:

(甲) 貴公司將保留接受本人/本公司以上申請與否之權利。本人/本公司不得異議。

Your company reserves the right not to consider our application at your absolute discretion.

(乙) 貴公司不應因有關資料披露或外洩而可能對本人/本公司引起之損失或追索。付上任何法律責任。

Your company shall not be liable for any claims losses or damages resulting from disclosure of the abovesaid information.

(丙) 本人/本公司明白長江集團成員公司提供/供應多元化服務及產品。及同意 貴公司把本人/本公司之上述有關資料交給有關公司並能不斷從該等公司收到有關其服務及產品之資料及最新消息。

I/We understand that Cheung Kong Group of companies provides/supplies a diverse range of services/products and agree that your company may transfer within the group of companies the above information for the purpose of sending us information and updates of such services and products on a continuous basis.

此乃申請洽租之表格。填寫本表格並不會構成任何契約約束力。

This form is an application to lease shop space and does not have intention to constitute a binding contract.

日期

Date : _____

申請人姓名/公司及蓋章

Applicant's Name/Authorized Signature with Company chop

中文

(Chinese) _____

英文

(English) _____